
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 4 / 2022 04. 04. 2022 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: PhDr. Zita Chalupová, Jarmila Přerovská, Zdeněk Smyčka, Dušan Čáslava, RNDr. Kateřina
Mutinová, Ing. Aleš Opletal, Ing. Veronika Kochová, Božena Kürfurstová

Hosté: Jiří Bartík z Apoštolské církve

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

01 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. Chodník v Pavlovické ulici
2. Ukliďme Pavlovičky
3. Oprava kanálů v ulici Lindnerově
4. Velikonoční koncert
5. Estetizace 2022, chodníky v Gorkého a ve Chválkovické ulici
6. Kácení stromů v Pavlovičkách
7. Úklid STO v Edisonově ulici
8. Škola v Gorkého ulici

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

02 Vystoupení zástupců MPO, PČR

03 Vystoupení hostů

04 Kontrola požadavků z minulých zápisů

Přehled požadavků z minulého zápisu
Estetizace: STO Veverkova x Chválkovická - V realizaci
Panelová cesta podél trati na Šternberk - Předáno
Chodník v Pavlovické ulici - Před uzavřením
Chodník v ulici Čadově - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 47/2021 ze dne 06. 12. 2021: Pracovní skupina k Východní tangentě - Před uzavřením
Zápis č. 47/2021 ze dne 06. 12. 2021: Název ulice - Před uzavřením
Zápis č. 47/2021 ze dne 06. 12. 2021: Oprava chodníku v Čadově ulici - Vyřešené
Zápis č. 47/2021 ze dne 06. 12. 2021: Odtah vozidla - Vyřešené
Zápis č. 1/2022 ze dne 03. 01. 2022: Název ulice - Před uzavřením
Zápis č. 1/2022 ze dne 03. 01. 2022: STO Veverkova - Vyřešené
Zápis č. 1/2022 ze dne 03. 01. 2022: STO Edisonova - V realizaci
Zápis č. 1/2022 ze dne 03. 01. 2022: Odpady u STO Edisonova - Vyřešené
Zápis č. 1/2022 ze dne 03. 01. 2022: Sběrové soboty - Vyřešené
Zápis č. 2/2022 ze dne 07. 02. 2022: Osvětlení Lindnerova - Předáno
Zápis č. 2/2022 ze dne 07. 02. 2022: Odpady v parku u ZŠ Gorkého - Předáno
Zápis č. 2/2022 ze dne 07. 02. 2022: Chodník v Gorkého ulici - Vyřešené



Zápis č. 2/2022 ze dne 07. 02. 2022: STO Lindnerova - Vyřešené

05 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. Jaroslav Šulc z odboru dopravy informoval, že stav chodníku u nové prodejny JYSK v Pavlovické ulici byl
prověřen a zařazen do plánu oprav TSMO. Oprava by měla dle finančních a časových možností TSMO
proběhnout letos.
2. Akce Ukliďme Pavlovičky, která se konala v sobotu 2. 4., se zúčastnilo 31 lidí, z toho 10 dětí. Uklízeli jsme
celé Pavlovičky, ulice Edisonova, U Podjezdu, Pavlovická, Sladovní, Gorkého, Za Školou, Čadova,
Chválkovická, Veverkova, Kampelíkova, Na Zákopě, dále dvě dětská hřiště a pozemky kolem dvou železničních
tratí (na Šternberk a na Opavu). Odpad jsme netřídili, byl hrozně špinavý. Celkem jsme sesbírali cca tunu
odpadků, mezi nimi pneumatiky, matrace, kočárek, kolo, židle, staré železo, plasty nejrůznějšího druhu, staré
vánoční stromky. Všem účastníkům patří velké poděkování.
3. Dva kanály v Lindnerově ulici vyžadují opravu. Kanál před č. 11 je vykloněný ze svého rámu, přejíždějící
automobily ho ničí. Kanál před č. 3 je čtvercového tvaru, povrch vozovky kolem něj stále klesá a kovový poklop
je stále výše. Je otázkou času, kdy ho automobily zničí.
4. Velikonoční koncert proběhne ve čtvrtek 14. 4., Jiří Bartík přinesl plakátky na akci, občané je obdrželi do
schránek.
5. Prostředky na letošní estetizaci je třeba přehodnotit. Jaroslav Šulc z odboru dopravy informoval, že má
zkrácený rozpočet, a nemůže proto přispět na opravu chodníku ve Chválkovické ulici. Oprava bude proto
financována takto: 150 000 Kč z chodníkové kapitoly, 40 000 Kč z estetizace, 19 162 Kč z provozní kapitoly,
celkem 209 162 Kč. Dále projekt na vybudování chodníku v Gorkého ulici od školy po Lindnerovu ulici nebude
stát odhadovaných 50 000 Kč, dle nacenění to bude 93 000 Kč. Tyto prostředky půjdou také z kapitoly
estetizace, kde zůstane 167 000 Kč. Ty budou použity na projekt na úpravu STO na rohu ulic Veverkovy a
Chválkovické (odstranění starého nepoužívaného chodníku, výsadba živého plotu kolem STO), případně na
další výsadby.
6. Členové KMČ zaznamenali kácení stromů v Pavlovičkách - v ulici Lindnerově byly vykáceny tři stromy (Ing.
Labounková potvrdila, že šlo o napadené exempláře), dále v Hildebrandově ulici dva stromy. KMČ požaduje,
aby byla o kácení předem informována, aby bylo sděleno, zda bude za stromy náhradní výsadba a v které části
městské čtvrti.
7. Členka KMČ RNDr. Mutinová informovala, že u STO v Edisonově ulici bývá velký nepořádek. KMČ požaduje,
aby bylo STO pravidelně TSMO kontrolováno a uklízeno.
8. KMČ požaduje informace ohledně investic do ZŠ v Gorkého ulici. Jednalo se o výstavbě nové haly, snad
parkoviště. Informace by měly poskytnout zřejmě odbor školství a odbor investic MmOl.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

06 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

07 Nové požadavky

1 Kanály v Lindnerově ulici

KMČ požaduje opravu dvou kanálů v Lindnerově ulici - před č. 3 a před č. 11.

2 Oprava chodníku ve Chválkovické ulici

KMČ požaduje opravit chodník ve Chválkovické ulici od č. 70 po Železniční ulici. 
Celková cena - 209 162 Kč.
Chodníková kapitola - 150 000 Kč.
Estetizace - 40 000 Kč.
Provozní kapitola - 19 162 Kč

3 Kácení stromů

KMČ požaduje, aby byla předem informována o kácení stromů v Pavlovičkách. Požaduje též informace o
případné náhradní výsadbě.

4 Investice v ZŚ v Gorkého ulici



KMČ požaduje od odboru školství a odboru investic MmOl informace o investicích v základní škole v Gorkého
ulici a o tom, co se ve škole a v přilehlé školní zahradě bude v nejbližší době budovat.

5 STO Edisonova

KMČ požaduje důkladný, a především pravidelný úklid kolem stanoviště tříděného odpadu v Edisonově ulici.

6 Odvoz odpadu

KMČ požaduje odvoz odpadu, sesbíraného během akce Ukliďme Česko. Jedná se o dvě stanoviště tříděného
odpadu ve Veverkově ulici (u ulice Chválkovické a ulice Na Zákopě), stále je tam pytel s odpadky a tři staré
vánoční stromky.

08 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2022

Datum schválení zápisu: 11. 04. 2022 Předseda/předsedkyně KMČ:
PhDr. Zita Chalupová

Zapsal/a:
PhDr. Zita Chalupová

Ověřil/a:
RNDr. Kateřina Mutinová


